
 

Interpelacja nr 66/18 radnego Artura Czaplińskiego  
w sprawie retransmisji sesji Sejmiku Województwa Mazowieckiego w internecie 

Warszawa, 3 grudnia 2018 r. 

Proszę o udzielenie informacji dlaczego transmisje obrad sejmiku mazowieckiego są dostępne w 
internecie tylko na żywo, a nie można obejrzeć powtórki? Dostępne są jedynie protokoły z sesji.  

Uważam, że w zgodzie z zasadami dostępności obywateli do informacji publicznej obrady sesji 
sejmiku powinny być archiwizowane i umieszczane na stałe w internecie, tak jak ma to miejsce w 
wielu samorządach gminnych i powiatowych. Udostępniane tylko transmisji live jest 
ograniczeniem prawa mieszkańców do informacji publicznej. Nadmieniam, że sesje sejmiku 
odbywają się w godzinach porannych i południowych i utrudnia to obejrzenie wielu osobom obrad 
na żywo z powodu obowiązków zawodowych i innych.  

Z wyrazami szacunku 

Artur Czapliński 


